
Протокол З 

засідання конкурсної комісії з проведення конкурсного відбору 
на заміщення вакантної посади керівника 

Павлоградської загальноосвітньої школи І-1ІІ ступенів № З 

19 жовтня 2018 року м. Павлоград 

Присутні: 

Додаток реєстраційний лист 

Ч е р г а д е н н а : 

1. Презентації перспективних планів розвитку закладу кандидатами на 
посаду керівника ЗЗСО № 3. 

2. Оцінювання презен тацій комісією. 

3. Підведення підсумків. Обговорення визначення переможця конкурсу. 

1. Презентація перспективного плану розвитку закладу кандидатом 
Абабковою Н.Б. 

Ш у л і к а О . О . 
Відмітила, що кандидат зробив обґрунтований S W O T аналіз закладу. 
Питання до кандидата: 
Які Ви плануєте кроки щодо стимулювання колективу та залучення його до 
інновацій? 
Де Ви будете брати кошти для укріплення матеріально-технічної бази? 
Які Ваші враження від,відвідування школи та зустрічі з колективом? 
Як Ви відноситесь до співпраці з позашкільними закладами, наприклад проведення 
«живих уроків» в позашкільному закладі « О О Н » ? 

Кол сси і к О. В. 
Як Ви плануєте отримати фінансування, для реалізації ідей зазначених у 
презентації? 

Д е м ' я н е н к о І.В. 
Як Ви бачите шляхи вирішення недостатньої кількості кабінетів та інших 
приміщень? 

Д е м ' я н е н к о І.В. 
На Вашу думку чому учні школи займають останні місця в олімпіадах? 

2. Оцінювання комісією презентації кандидата Абакової Н.Б.: 
- за результатами презентації набрала - JO-b балів (сел. 5 — 5 



3. Презентація перспективного плану розвитку закладу кандидатом 

Іваненко Л.І. 

Шуліка О.О. 
Питання до кандидата: 
Що стало мотивацією для участі у конкурсі в другий раз? 
Які фінансові ресурси Ви плануєте використовувати для впровадження Ваших 
пропозицій щодо оновлення школи, а саме для ремонту в школі та облаштування в 
школі гардеробної? 
Чи будете Ви підтримувати директора, якщо не станете переможцем конкурсу? 

Рябова A .B. 
Як Ви будете вирішувати питання впровадження дистанційного навчання у школі? 
Ви як вчитель ведете блог? Сайт школи не оновлювався з 31.05.2018 р. 
Чому зазначені в презентації проекти Ви назвали «1 Іревентивними»? 

Кравченко Л.О. 
Скільки годин варіативної складової в цьому навчальному році ви плануєте? 
Як Ви бажаєте це реалізувати якщо мало годин варіативної частини? 
Яку мотивацію та стимулювання педагогічного персоналу Ви передбачаєте у свої 
роботі для реалізації проектів зазначених у Вашій презентації? 

4. Оцінювання комісією презентації кандидата Іваненко Л.І. 

- за результатами презентації набрала - З Э б а л і в / с£Л. • ÖQ^C — 9, ОJ 

5. Презентація перспективного плану розвитку закладу кандидатом 

Сусой Ж.А. 

Шуліка О.О. 
Питання до кандидата: 
Чи відвідували Ви 3111 № 3? Які враження від відвідування школи? 
Які Ви будете впроваджувати пріоритетні заходи державної політики? 
За якою програмою В и п р а ц ю є т е , як нинішній керівник школи? 
Які пілотні проекти Ви реалізовували у Вашій діяльності? 
Які найперші кроки Ви пропонуєте для розвитку З Ш № З? 

Дем'яненко І.В. 
Ми сподівалися отримати накопичення Вашого досвіду в роботі щодо створення 
ЗШ - позашкільний заклад, але не побачили цього в презентації? 

Кравченко Л.О. 
Відмітила, що кандидат мас високі знання в теоретичних та нормативних аспектах 
роботи у сфері освіти, але практичні кроки не були розкриті. 

6. Оцінювання комісією презентації кандидата Сусой Ж.А. 

- за результатами презентації набрала - SG б а л і в ^ / . б~. ~ 5 f ^) 

7. Підведення підсумків. Обговорення щодо визначення переможцем 
конкурсу кандидата, який набрав найбільшу кількість балів. 



Голосували щодо визначенії переможцем конкурсу: 

«за» а » - / / 

«проти» 

«утримались» - О 

Вирішили: рекомендувати відділу освіти Павлоградської міської ради 

призначити^ с Ж • Є . 

на посаду керівника Павлоградської загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів № З 

Голова комісії 

Секретар комісії 

Члени комісії: 

Шуліка О.О. 

Підплетько С. М. 

Дем 'яненко І.В. 

Мажара С. В. 

Рябова А. В. 

Кравченко Л.О. 

Сирбу Т.П. 

Рибченко Г. І. 

Колєснік О.В. 

Разводова О.В. 

Одинок В.А. 

Сєнченко Н.Г. 


